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Ringerike har fått en ny skole, - 

Benterud skole. Skolen er bygget på 

den gamle sirkusplassen på 

Benterud, og vi var så heldige å få 

en spennende omvisning før skolen 

ble tatt i bruk. 

Rektor ved Benterud skole, Roy 

Korslien, avdelingsleder Inger Marie 

Skjolden og kommunalsjef Magnar 

Ågotnes ønsket oss velkommen. 

Før vi ble vist rundt i den flotte nye 

skolen, fikk vi god og nyttig 

faktainformasjon om 

byggeprosessen. 

Det var Ringerike kommunestyre 

som i 2008 fattet vedtak om at det 

skulle bygges en ny stor 

sentralskole, en skole som skulle erstatte Stranden skole, Vegård skole, Eikeli skole og 

Kirkeskolen. 

Det ble satt i gang utredninger om å finne en passende tomt, tomten på Benterud ble 

ervervet i 2014, og vedtak om planlegging av skolen begynte. I denne perioden var 

Inger Marie Skjolden byggekoordinator, og fungerte som bindeledd mellom 

byggherre, bruker, arkitekt og utbyggingsavdelingen i Ringerike kommune. 

Skolen er 1-7 skole, er beregnet for 550 elever, og er på 8800 kvm. Selve tomten er 

ca. 23 mål. 

Skolen har 7 trinnareal, spesialrom, idrettshall, spesialpedagogisk avdeling, samt 

uteområde til lek og aktivitet. 

Prisen er 353 millioner kroner. 



Når det gjelder 

trafikksikkerheten er denne 

forsøkt ivaretatt ved f.eks at 

vei har blitt enveiskjørt, det er 

bygget fortau, og ny av og 

påstigningslomme for buss. 

Ved bygging av den nye skolen 

har det blitt endrede 

skolegrenser. Alt på sydsiden 

av byen tilhører Benterud 

skole, og grensen mot Ullerål 

går ved lyskrysset ved 

Hønefoss skole.  

Skolen på Benterud er et 

moderne og fremtidsrettet 

skoleanlegg. 

Ved omvisningen fikk vi se en 

spennende, ny og flott skole. 

Det var rom til ledergruppen, 

lærerne og åpne kontorlandskap. Det var satt av egne rom til samtaler og møter når 

det var behov for dette. Det var store lyse klasserom, og også klasserom som kunne 

deles av for å bli mindre. 

Vi gikk igjennom de forskjellige trinnområdene, og hvert trinn hadde sitt amfi. Dette 

kunne brukes til opptreden, men også til gjennomgang av fag. Vi fikk se biblioteket, 

idrettshall, pauserom og personalrom. Det var spesialpedagogisk avdeling, 

opplevelsesrom, aktivitetsrom og arbeidsrom. Til spesialpedagogisk avdeling var det 

egen inngang. Vi fikk se stellerom, hvilerom og skjermingsrom. Det var også flott SFO 

base med eget kjøkken. 

 

Inntrykkene var mange, - og en må gratulere Ringerike med en flott ny skole, og det 

er lett å forstå at elevene og lærerne gleder seg til å ta i bruk den nye skolen. 


